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de heer R. Vonk
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Uw kenmerk : Tel. : 6155893
Afdeling : So/Leefomgeving E-mail : b.janssen@s-hertogenbosch.nl
Zaaknummer : 8672992 Bijlage(n) : -
Datum : 12 februari 2019
Onderwerp : Uw vragen ex. art. 33 RvO over: (samen) meten = weten voor

schone lucht

Geachte heer R. Vonk,

In uw brief van 10 januari 2019 stelt u raadsvragen ex artikel 33 Reglement van Orde over
beantwoording vragen ex. art. 33 RvO.

Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden:

Vraag 1: Is het college bereid om in de gesprekken met het Rijk aan te dringen op betere
metingen voor ’s-Hertogenbosch om te komen tot betrouwbare informatie voor
het inzetten op schone lucht voor zoveel mogelijk vervuilende stoffen?

Antwoord: Tussen 2009 en 2016 is op verschillende (drukke) punten in de stad de
luchtkwaliteit (NOx en fijnstof) gemeten. Nadat duidelijk werd dat meten en
berekenen van deze componenten goeddeels overeen komen is gestopt met het
gemeentelijk meetnet. De resultaten van de jaren dat gemeten is, zijn terug te
vinden op de gemeentelijke website onder “stad in kaart”. Het huidige meetnet
van het RIVM is in vergelijking met deze meetresultaten erg sober. Wij zien het
belang van een goed meetnet voor de luchtkwaliteit in onze stad en zullen ons
inzetten voor gedetailleerdere metingen binnen onze gemeente.

Vraag 2: Is het college bereid te kijken hoe inwoners betrokken kunnen worden bij het
meten van de luchtkwaliteit in ‘s-Hertogenbosch zodat we een goed beeld
krijgen van de luchtkwaliteit in onze gemeente?

Antwoord: De vraag herbergt twee sub vragen. Enerzijds wordt de vraag gesteld hoe
bewoners betrokken kunnen worden bij het meten van luchtkwaliteit en
anderzijds wordt de vraag gesteld hoe we een goed beeld van de luchtkwaliteit
kunnen krijgen binnen onze gemeente.
Uit de ervaring die in de wijk Maaspoort is opgedaan (zie website
maaspoortmeet.nl) blijkt het niet eenvoudig om kwalitatief bruikbare informatie
boven water te krijgen door burgerparticipatie.
Het college hecht waarde aan het krijgen en houden van een goede
luchtkwaliteit en de bewustwording hiervan. Op dit moment wordt onderzocht
hoe we de luchtkwaliteit binnen onze gemeente het best kunnen monitoren,
onder andere door een pilot in het kader van de slimme buitenruimte. Welke rol
bewoners daarbij kunnen vervullen wordt daarbij meegenomen.
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Vraag 3: Is het college bereid om als uit het onderzoek bij vraag 2 kansrijke
mogelijkheden naar voren komen deze te betrekken bij het komende actieplan
schone lucht?

Antwoord: Het Schone Lucht Akkoord (het is de intentie om in juni van dit jaar een schone
lucht akkoord te ondertekenen) voorziet op het inzetten van extra maatregelen
om de luchtkwaliteit nog verder te verbeteren om de WHO te halen. Het
monitoren van de luchtkwaliteit is daarbij een logische stap (naast het
doorrekenen) om de kwaliteitsverbetering in beeld te krijgen. Het college is dan
ook voornemens om te onderzoeken of metingen om het Schone Lucht Akkoord
te monitoren meerwaarde hebben en in welke vorm dit dan het best zou kunnen
gebeuren.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch,
De secretaris,      De burgemeester,

mr. drs. I.A.M. Woestenberg drs. J.M.L.N. Mikkers


